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1 A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Március 23., Hétfő 
 
A Magyar Nemzeti Vidéki Hálózat Nógrád Megyei referensével, Bíró Annával valamint a Semmel-
weis Egyetem Kutatásfejlesztési Kft. ügyvezetőjével Vácziné dr. Takács Zitával folytattam egyezte-
tő megbeszélést az Egyetem és a Kft. beruházásának megvalósításáról. Számos lehetőséget lát-
nak településünkön. A konkrétumok tisztázásához felkértem a Nógrád Megyei Területfejlesztési 
Iroda ügyvezető igazgatóját Sándor Ildikót, járja körbe a pályázati lehetőségeket. 
 
Március 24., Kedd 
 
A Salgótarjáni Toborzó Iroda szervezésével a rétsági Művelődési Központban megrendezésre 
került egy toborzás.  
A lakosság és az érdeklődők részére tájékoztatást tartottak az önként vállalható szerződéses ka-
tonai valamint az önkéntes tartalékos katonai szolgálatról. Jómagam azért tartottam fontosnak a 
részvételt, és erre mindenkit buzdítottam, mert a jelenleg álláskeresőknek rendszeres jövedelmet 
tudna biztosítani a katonai szolgálat. Mint számos területen, úgy itt is keresem a lakosság számára 
a munkahely lehetőségeket, valamint a fiatalok motiválását is feladatomnak tekintem.    
 
Március 25., Szerda 
 
A dunakeszi székhelyű Bébi Bocsok Alapítvány elnöke, Temesvári István keresett épületet, terüle-
tet a jövőben létre hozandó új bölcsődéjükhöz. Pályázati úton szeretnék megvalósítani az intéz-
ményt. Több települést körbejártak. A közelmúltban tájékoztattak arról, hogy valószínűleg nem a 
településünkön alakítják ki a bölcsődéjüket.   
A szerdai napon befejeződött a Mikszáth utcát és a Takarék utcát összekötő átjáró rendbetétele. 
Kiépítettünk egy lépcsőt a biztonságos közlekedés megteremtésére. A munkálatokért külön köszö-
net a városüzemeltetési csoport dolgozóinak.  
 
Március 27., Péntek 
 
Salgótarjánba látogattam el a Területfejlesztési Iroda munkatársával, Sándor Rolanddal egyeztet-
tem a jövőbeni fejlesztési terveinkről. (Részletezés Április 07.-nél) 
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Ezt követően a Nógrád Megyei Kereskedelmi és Iparkamara rendezvényén vettem részt. A meghí-
vás célja a kamara és az önkormányzatok együttműködési területeinek szélesítése, valamint a 
megye gazdasági fejlődésének segítése az új lehetőségek felkutatásával. Az egyeztetésen a 
2011-2020 EU-s források felhasználásában való kamarai szerepvállalást, a megye gazdasági 
helyzetének javítását, erre vonatkozó javaslatokat vitattuk meg.  
 
Március 31., Kedd 
 
A Nógrád Volán képviselőjével Pápai László úrral egyeztettem. A kiemelt feladatokban részlete-
zem a megbeszélés eredményeit. 
 
A Petrov & Társa Építőipari és Kereskedelmi Zrt. vezérigazgatója Petrov László kérte a segítsé-
gemet. Telephelyet kerestek új üzemük beindításához, Rétság településen. A választásnál lénye-
ges volt az olyan területek felkutatása, ahol a közművek már ki vannak építve, ugyanis még ebben 
az évben szeretnék elkezdeni a munkát. A Zrt. acélszerkezet gyártásával és annak kezelésével 
foglalkozik. A pályázati lehetőségek keresésére megkértem a Területfejlesztési Iroda ügyvezetőjét, 
Sándor Ildikót, segítsen a Zrt.-nek.  
A Munkaügyi Központ vezetőjével, Máté Judittal is egyeztettem, hogy a jelenleg munkanélküli 
szakmabeli emberek felkutatásában segédkezzen. A cég kb. 10-15 embernek tud majd munkát 
adni.  
 
Április 01., Szerda 
 
A Nemzeti Földalapkezelő Szervezet Közép-magyarországi Régiójának szakértőjével vettem fel a 
kapcsolatot. A 34 h terület átadásával kapcsolatos beszámolómat szintén a kiemelt feladatokban 
részletezem.  
 
Április 07., Kedd 
 
A Nógrád Megyei Önkormányzati Hivatal Területfejlesztési Irodája a Terület- és Településfejlesz-
tési Operatív Programhoz (TOP) kapcsolódó polgármesteri tervezési egyeztető fórumot tartott a 
rétsági Művelődési Központban. Az egyeztetésről készült emlékeztetőt mellékeltem az előterjesz-
téshez. 
 
Április 08., Szerda 
 
A Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat a Polgármesteri Hivatalban ülésezett, melyen jómagam is 
részt vettem. 
Délután a Művelődési Központban a Május 01. rendezvény megbeszélésén tisztáztuk a szerve-
zéshez szükséges feladatokat és a szerepvállalásokat.  
 
Április 09., Csütörtök 
 
A Rétsági kistérségi Járóbeteg Szakellátó Központ Nonprofit Kft. felvetette annak lehetőségét, 
hogy a sebészeti rendelési időn túl igény lenne érsebészeti rendelés megszervezésére.  
A Szakrendelő nem rendelkezik érsebész szakorvossal, ezért a balassagyarmati Dr. Kenessey 
Albert Kórház- Rendelőintézet főigazgató főorvosától, Dr. Szabó Gézától kértünk segítséget az 
orvosi ellátás biztosításához. 
 
Április 10., Péntek 
 
A Magyar Közút Nonprofit Zrt. Nógrád Megyei forgalomtechnikai és kezelői osztályvezetőjével, 
Dobos Csabával egyeztettem a 40-es tábla és a gyalogátkelőnél található jelzőlámpa összehango-
lása ügyében. A rendszer összehangolásához az Önkormányzat, a Magyar Közút és a munkála-
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tokkal megbízott Fürge- Elektronika Kft. együttes munkája szükséges. A jövő hétre a munkálatok 
befejeződnek, a két lámpa együttes működése megkezdődik.  
 
Kérem a Tisztelt Testületet, hogy a tájékoztatót megtárgyalni és elfogadni szíveskedjen.  
 
Rétság, 2015. április 10. 
 
 Hegedűs Ferenc 
     polgármester 
 
2 Előzmények, különösen a témában hozott korábbi testületi döntések, azok végrehajtá-

sa: 
 
3 Jogszabályi háttér: 
 
 
4 Határozati javaslat 
 

 
RÉTSÁG VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

…./2015. (IV.17.) KT határozata 
 

„A” 
 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a tájékoztatót, azt elfogadja.  
 

„B” 
 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a tájékoztatót, azt nem fogadja el.  
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EMLÉKEZTETŐ 
 
 

Készült : 2015. április 07. napján 9 órakor kezdődő Terület- és Településfejlesztési 
Operatív Programhoz (TOP) kapcsolódó polgármesteri tervezési egyeztető fórumon 
 
A fórum helyszíne: Művelődési Központ és Könyvtár 
 
Jelen vannak: Skuczi Nándor Nógrád Megye Közgyűlésének elnöke 
                         Dr. Szabó József jegyző 

Sándor Ildikó Nógrádi Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ügyv.ig. 
Sándor Roland referens 
A Nógrádi Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. több képviselője 
13 település polgármestere 
 
Rétság Város Önkormányzata részéről: 
Hegedűs Ferenc polgármester 
Mezőfi Zoltán alpolgármester 
Kramlik Kornélia ép.hat. 
Lichtenberger Edit adm. 
 

Skuczi Nándor Nm-i Közgyűlés elnöke: Köszöntötte a fórumon résztvevőket. 
Elmondta, hogy 4 járásban történt már egyeztetés e témában. A járási keretek 
megszűntek. Javaslata a jelenlévők részére, hogy a települések informálisan 
egyeztessenek egymás között is. Az indikátorokat a megye vállalja. Olyan projektek 
támogathatóak, amik a szakmai keretekbe beleférnek. Megkeresték a települési 
önkormányzatokat, polgármestereket azzal kapcsolatban, hogy a Megyei 
Önkormányzatra bízzák-e a projekt menedzsment alkalmazását? Van egy 
Kormányrendelet, ami biztosítja ezt a lehetőséget. A bruttó beruházási érték 2,5 % az 
összeg, ami nem nagy összeg, ezt bérre lehet költeni, vagy az önkormányzatok költik 
bérre, vagy a Megyei Önkormányzat. Fel kell mérni a 130 településből pontosan 
hányan láttatják el a megyével a projektmenedzsmenti feladatokat. Kéri, aki még 
nem nyilatkozott, tegye meg. Javaslata a polgármesterek felé, hogy válasszák a 
Megyei Önkormányzatot erre a feladatra, mert a humán erőforrásokat, humán 
kapacitást előre ez alapján tudják tervezni. Kihangsúlyozta, hogy a települések is 
csinálhatják a feladatot. Kicsi összegről lehet beszélni, a projektek évekig 
eltarthatnak. Nem sok szakember van a megyében, aki a menedzsmenti feladatokat 
jól el tudná látni. Fontos, hogy a projektek jól valósuljanak meg. Elemi érdeke a 
megyének, hogy jól csinálják meg a projekteket, azért is, mert ők vállalják az 
indikátorokat, és azért is, mert el kell kerülni, hogy esetlegesen visszafizetésről 
legyen szó, ha az irányító hatóság nem talál rendben valamit. Városoknál inkább 
elképzelhető, hogy ebből a pénzből éveken keresztül tudjanak egy kollégát 
finanszírozni. A kis településeknél ezt nem látjuk reálisnak. Összesenben 41 milliárd 
forintról van szó. Négy költség van, gondolkodtak azon, hogy az erőforrásokat jó 
lenne összeterelni: a projekt 5 %-a jut előkészítésre, 1 % műszaki ellenőrzésre, 1 % 
közbeszerzésre, ½ % nyilvánosságra. Közös érdek, hogy megyei szinten tereljék 
össze a feladatot, az 5 % pl. vagy elég az előkészítésre, vagy nem. Az tudvalevő, 
hogy a feltételrendszer jelentős részét az EU írja elő. Felkéri Sándor Ildikó ügyvezető 
igazgatót, tartsa meg szakmai tájékoztatását. 
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Sándor Ildikó Nógrádi Fejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. ügyv.ig.: Bemutatja 
jelenlévő kollégáit. Elmondja, hogy 41,13 milliárd forint a keret. A TOP-ot az Európai 
Bizottság elfogadta. A TOP-ban vannak prioritások, azon belül vannak intézkedések. 
40 területi szereplő van, nem egyszerű összehozni a dolgokat. Nógrád megye is 
elfogadta a %-os felosztást. Fel kell mérni, van-e elég igény.  
 
Úgy látják, hogy az ipari terület fejlesztés megvalósítható, 2 ilyen igény van, Tolmács 
és Berkenye nyújtotta be. A turisztika terén a komplex célokat fogják támogatni, ebbe 
kis települések nem igen férnek bele. Útfejlesztéseket nagyon szigorúan veszik. A 
TOP 1.1, 1.2, 1.3-at nem nyitná meg. Gazdaságfejlesztési intézkedéseket takarnak 
ezek a pontok. 1.1 esetében jelentős forrás áll rendelkezésre. 1.2 intézkedés a 
turisztika. Látszik, hogy nem a kis települési projekteket támogatják ezzel. 1.3 –as 
intézkedés szorosan kapcsolódik az iparterületekhez. Települési út felújítások ebből 
nem oldhatók meg.  
 
TOP 1.4 – óvoda, bölcsőde fejlesztések. A kormány úgy tudott megállapodni az 
Európai Bizottsággal, hogy elsősorban a bölcsődéket kell fejleszteni. Ez a munkába 
állást kell, hogy segítse elsősorban. Ezt követik azok az óvodák, ahol kapacitás hiány 
van. Ilyen óvoda három van a megyében.  
 
2.1-es intézkedés: település rehabilitáció, itt a városokra kell koncentrálni, de 
belterületi csapadékvíz elvezetésre kisebb település is nyújthat be igényt.  
 
3.1-es intézkedés: környezetbarát közlekedés, kerékpárutak fejlesztését takarja.  
 
3.2-es intézkedés: energetika, ez egy kedvelt intézkedés – sok forrás van rá. El kell 
mondani, hogy nagyon magas az indikátor elvárás.  
 
4.1-es intézkedés – orvosi rendelők fejlesztése – kicsi a megyei forrás 
 
4.2 – szociális ellátások,  
 
4.3 – szociális városrehabilitációt célozza – megyével szemben elég irreális indikátor 
elvárások vannak – Úgy tűnik, hogy Rétság nem fog megfelelni a jogszabályoknak. 
 
5. prioritás – ide tartoznak a társadalmi fejlesztési beavatkozások – nem szeretnék 
járási szinten kezelni, nem lenne hatékony. 
 
Fontos intézkedés az identitás támogatása.  
 
Járási szinten maradna az 1.4 – bölcsőde, 2.1 – 40 % belterületi csapadékvíz, 3.2- 
energetikai korszerűsítés, 4.1- orvosi rendelő, 4.2 – szociális alapellátás fejlesztés. 
 
Van-e kérdés, el lehet-e fogadni ezeket az elveket. A városokkal külön fognak 
foglalkozni. Kérdése, hogy megérkezett-e az anyag Rétságra a 
Belügyminisztériumból, Balassagyarmat már megkapta. Szegregátor lehatárolásokat, 
város térképet, tájékoztatásokat küldött a BM. Lehet, hogy összefügg az ITS 
tervezéssel. Erről majd külön fog még beszélni.  
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A beadott igényekhez képest újra lehet gondolni a dolgokat, Sándor Rolandnak 
jelezni kell.  
 
A folyamat a következő: - adatlap (igény) kitöltése, ezen már összegnek is kell 
szerepelnie - támogatási szerződés (műszaki dokumentumok megléte előnyt jelent, 
lerövidül az előkészítési szakasz, előbb kezdheti a megvalósítást), - megvalósítás.   
Azt tudni kell, (az utolsó egyeztetésen hangzott el) hogy ami az adatlapra felkerül, az 
már fix, azon módosítani nem lehet. Mindenkinek azt mondták, ha mást nem, egy 
műszaki koncepciót készíttessen, egy előzetes költségvetést. Akkor van veszély, ha 
valaki alábecsüli a költséget. Az sem jó ha túl magasra sikerül a becslés, akkor meg 
forráshiány van. A megyei jogú városok ezt fogják tudni kezelni.  
 
Rátért ügyvezető igazgató asszony a 2-es prioritásra. Ezen belül van a 2.1-es 
intézkedés a településfejlesztés, városrehabilitáció. Város tekintetében szóba jöhet a 
zöldterület fejlesztés, ajánlja megfontolásra, hogy a laktanyában nem hasznosítható 
épületek elbontása helyett a zöldfelület kialakítása legyen, ez belefér. De az biztos, 
ha nem lesz meg az Integrált Településfejlesztési Stratégia, akkor ez a forrás nem 
lesz elkölthető. Ebben mindenképpen dűlőre kell jutni.  Ez egészen biztos, hogy keret 
feltétel lesz. Ezt tovább nem nyitná ki, szeretne a városokkal egy külön egyeztetést 
megszervezni.  
 
A TOP 2.1-es másik 40 %-áról beszél igazgató asszony: a belterületi csapadékvíz 
elvezetés, ez a kockázatos projektek közé tartozik. Vízjogi engedély is szükséges, 
elég hosszú a folyamat. Külterületi víztározó és egyéb ebbe nem fér bele. Lehetnek 
benne olyan elemek, ahol a lakosság nagy részének a hozzájárulása is szükséges. 
Van a Katasztrófavédelemnek egy kimutatása, Rétság Járási település nincs 
veszélyben.  
 
Skuczi Nándor Nm-i Közgyűlés elnöke: van 130 település, 5 priorítás, 12 
intézkedés, nincsenek könnyű helyzetben. Biztosítja jelenlévőket, hogy nem 
ellenérdekűek a településekkel szemben. Lesz több féle pályázat, Leaders pénzek, 
jó projekteket próbálnak csinálni, a pénznek jó helyeket kell találni. A forrásokat a 
lehető legigazságosabban fogják kezelni. Mindenki biztos lehet abban, ha jó a 
projekt, azt a megye biztos, hogy támogatni fogja.  
 
Sándor Ildikó ügyv.ig.: Energetikai korszerűsítés – Rétságnak van ezzel kapcsolatos 
projektje, 55.312.000 Ft az igény. Ez az összeg a járulékos költségeket tartalmazza. 
Ha összeadásra került az összes település igénye, kiderül, hogy 200 milliós 
lehetséges forrás keret van még.  
 
Az iskolákkal kapcsolatban konzultáltak a KLIK-kel. Arra kell ügyelni, olyan iskolát ne 
korszerűsítsenek, amit esetleg három év múlva be akarnak zárni. Van egy ötéves 
fenntartási kötelezettség.  
 
Hegedűs Ferenc rétsági polgármester:  Van egy középiskola Rétságon. 
 
Sándor Ildikó ügyv.ig.: Az nem fér bele, csak általános iskolák jöhetnek szóba. A 
középiskola nem alapellátás. Az irányító hatóság nem biztos, hogy fogja szeretni 
azokat az épületeket energetikai korszerűsítés szempontjából, ahol több a 
tulajdonos.  
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Hegedűs Ferenc polgármester: Van saját tulajdona az önkormányzatnak, azt majd 
megvalósítja. Le lehet választani gépészetileg, energetikailag is a Járási Hivatalt.  
 
Mezőfi Zoltán alpolgármester: 99 %-ban az önkormányzat a tulajdonos. 
 
Sándor Ildikó ügyv.ig.: Az orvosi rendelőkre a megyei keret elég kicsi. (Az igények 
felsorolásra kerültek). Javasolja, hogy legyenek tartalék projektek.  
 
Mezőfi Zoltán alpolgármester: Lehet, hogy csak én nem hallottam, tudtommal 
Rétságnak van bent igénye, a fogorvosi rendelőre.  
 
Sándor Roland referens : Polgármester úr azt mondta, azt vegyem ki.  
 
Hegedűs Ferenc polgármester: Vannak fontosabb dolgok is.  
 
Sándor Ildikó ügyv.ig: 4.2 – Szociális alapellátás fejlesztés – a megyei keret 880 
millió forint. Rétság Járás kerete lakosságarányosan 128.304.000 forint. Rétságnak 
az igénye 70.555.000 Ft. Az idősek nappali ellátását nagyon át kell gondolni, a 
normatívából nem igazán lehet kijönni. Előre lehet látni, hogy bentlakásos 
szolgáltatásokat nem fognak támogatni.   
A felhívás tervezeteket áprilisra ígérték. Az várható, hogy az EU bizottság nem 
minden projektet fog támogatni.  
 
A hulladéklerakó rekultivációt novemberben tették bele a TOP-ba, Rétság belefér. Az 
engedélyeket, rekultivációs terveket el kell készíttetni. 
 
Hegedűs Ferenc polgármester: Rétságon nem foglalkoztak vele, csak itt nincsen 
megoldva a feladat. Rétság, Bánk és Tolmács szemete ment annak idején a telepre.  
Komolyan kell venni a hulladék rekultivációt, a hatóság keményen büntet.  
 
Az idősek otthona ha nem megy át, a rendezvényház belefér-e?  
 
Sándor Ildikó ügyv.ig.: Beleférhet. Városrehabilitációban is gondolkodhat egy város. 
De itt is szükséges az ITS.  
 
Az igények és lehetőségek között nem túl sok a különbség.  
 
Mezőfi Zoltán alpolgármester: A buszpályaudvar Rétságon egy félkarú óriás, az 
utasforgalmi épületet kivették a pályázatból, különösebb indokolás nélkül, az utolsó 
pillanatban. Egy ÉMOP-os pályázat jött ki, Volán beadta a pályázatát, de ott is az 
utolsó percben áttették a pénzt más feladat megoldására. Kérdés az lenne, hogy 
utasforgalmi épület belefér-e a TOP-os pályázatba? 
 
Sándor Ildikó ügyv.ig.: A részletes felhívást kellene látni. Az látszik, hogy az 
innovatívabb projekteket támogatják.  
 
Hegedűs Ferenc polgármester: Uszoda volt még Rétságnak. 
 
Sándor Roland referens: A 3.1.1-ben benne van, csak az most nem lett kibontva.  
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Sándor Ildikó ügyv.ig.: A városok részére külön tájékoztatót fognak szervezni, a 
városokat külön fogják kezelni.  
Az összes felhívás meg fog jelenni júniusban. Adatlapot lehet majd beadni a 
projektekre. Amire nagyon oda kell figyelni, hogy az adatlapon szereplő költség nem 
változhat. Illetve ha kevesebbre jön ki akkor forrás vesztés lesz, ez a megyének nem 
jó. Ha alultervez, akkor nem tudja megcsinálni a projektet. Szerződés módosítással a 
költséget nem lehet emelni. Kettős döntés lesz, mind az irányító hatóságnak, mind a 
megyének igent kell mondani a projektre. Azt tudni kell, hogy a megye vállalja a 
felelősséget az indikátorokért, és a források felhasználásáért is. Szeptemberben kötik 
a támogatási szerződéseket. Két évig az indikátorokhoz nem lehet hozzájárulni. 
2018. végéig az összes forrást le kell kötni. Lesz amit pörgetni kell, ipartelepítést az 
önrész miatt kicsit lassítani lehet. Minimális, ami a 2019. évre áthúzódhat.  
 
Skuczi Nándor Megyei Közgyűlés elnöke: A döntéshozók figyelembe vették a 
megye állapotát. Okosan kell élni a pénzzel. Kérem mindenki igyekezzen minél 
jobban felhasználni az összeget. Az EU bizottság a fő szempontokat meghatározta. 
A jó projekteket a magam részéről támogatni fogom. A felelősség nagy, valószínűleg 
nem lesz diadalmenet.  
 
Hegedűs Ferenc polgármester: Ketten megszavazzuk, hogy odacsatlakozunk a 
megyéhez, négyen nem szavazzák meg. Ketten megszavazzuk az ITS –t, négyen 
nem. Mit csináljak, akasszam fel magam? 
 
Skuczi Nándor Nm-i Közgyűlés elnöke: Inkább csak győzd meg őket.  
 
Hegedűs Ferenc polgármester: Köszönöm, hogy ez a tájékoztatás létrejött, 
okosabbak lettünk. Látom Ti azon vagytok, hogy a településekre minél több pénz 
kerüljön. Ha nekem nem is sikerül, kívánom, hogy legalább nektek sikerüljön. Nem 
mint polgármester, hanem mint magánember minden részt vevőt meghívok ebédre 
Berkenyére.  
 
Skuczi Nándor Nm-i Közgyűlés elnöke: Köszönjük a meghívást, kollégáimmal élünk 
a lehetőséggel. Javasolom, ha szükséges, szívesen eljövünk Képviselő-testületi 
ülésre itt Rétságon. Sajnálom, hogy a polgármester úrnak nehezebb a testületen 
belüli megegyezést elérni. Ne adja fel polgármester úr. 
 
Hegedűs Ferenc polgármester: Dehogy adom fel, csak sajnálom, hogy itt a  
lehetőség a fejlődéshez, és keressük, hogy lehet visszafele menni.  
 
Skuczi Nándor Nm-i Közgyűlés elnöke: Üzenném azoknak a polgármestereknek, 
akik nem tudtak most itt részt venni, hogy segítő kezet nyújtok ahhoz, hogy 
megvalósítsuk közös álmainkat. Köszönöm szépen. 
 
 

Kmft. 
 
 
Hegedűs Ferenc                                                                             Mezőfi Zoltán  
  polgármester                                                                                alpolgármester 


